

# Senior Management's Profile

## 高級管理層簡介

### SENIOR MANAGEMENT

**LI Fu Ming**, aged 44, is an engineer and a Vice President of the Group. Mr. Li joined the Group in 1997. He has over ten years' experience in project and design management of civil engineering.

**LIAO Ruo Qing**, aged 43, is a Vice President of the Group. Mr. Liao graduated from the Zhongshan University of Guangzhou and obtained a master's degree from the University of Western Sydney. He has been engaged in the real estate investment and business management for over 10 years, and has extensive experience in the handling of government agencies and legal affairs as well as investment and development management.

**SHEN Hui Rong**, aged 54, joined the Company in 2005 and is a Vice President of the Group. Ms. Shen has been engaged in the tourist industry for considerable years and has extensive experience in marketing and international relations.

**Xue Hu**, aged 42, is a Vice President of the Group. Mr. Xue joined the Group in 1994 and has over ten years' experience in marketing, strategic planning and administration.

**Zhang Han Qiu**, aged 37, is an architect and a Vice President of the Group. Mr. Zhang joined the Group in 1997. He has over ten years' experience in real estate, architectural designs, project management and development.

### 高級管理層

**李福明**，44歲，工程師，本集團副總裁。於一九九七年加盟本集團。李先生在土木建築之工程管理及設計管理方面累積逾十多年經驗。

**廖若清**，43歲，本集團副總裁。彼畢業於廣州中山大學及西悉尼大學碩士學位。廖先生從事房地產投資及經營管理十多年，積累了豐富的對接政府部門及法律事務、投資開發工作的管理經驗。

**沈蕙蓉**，54歲，於二零零五年加盟本集團，為本集團副總裁。沈女士長期以來從事旅遊業工作，在市場營銷和國際關係方面具有豐富的經驗。

**薛虎**，42歲，本集團副總裁。薛先生於一九九四年加入本集團。其在市場營銷、策劃及行政方面有逾十年之經驗。

**張涵秋**，37歲，建築師，本集團副總裁。於一九九七年加盟本集團。張先生在房地產、建築設計、工程管理項目開發方面有十多年經驗。